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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Schoolfacturen secundair onderwijs  -  Betaalproblemen

Uit onderzoek van de Ouderkoepel van het Vrij Onderwijs blijkt dat er een toename is in 
het aantal niet-betaalde schoolfacturen. Veel ouders zijn bezorgd over de betaalbaarheid 
van de schoolkosten. Uit het onderzoek blijkt dat een op de tien ouders moeite heeft met 
het betalen van de schoolfacturen. In de afgelopen jaren zijn de bedragen op de 
schoolfacturen aanzienlijk toegenomen, mede door inflatie. Schoolfacturen van het 
middelbaar onderwijs hebben, in tegenstelling tot die van het kleuter- en lager onderwijs, 
geen vastgesteld maximumbedrag.

Graag ontving ik voor elk van de afgelopen tien schooljaren, indien mogelijk, 
onderverdeeld per leerjaar en onderwijsvorm (aso, tso, bso, kso, buso):

1. het totale aantal niet-betaalde schoolfacturen;

2. het totale aantal verzoeken om gespreide betaling van schoolfacturen;

3. het totale aantal klachten dat bij de Commissie Zorgvuldig Bestuur is ingediend over 
schoolfacturen in het middelbaar onderwijs, onderverdeeld per type klacht.



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 883 van 7 september 2023
van KIM DE WITTE

1-2.In het Vlaams Parlement worden regelmatig pleidooien gehouden voor de verlaging 
van de planlast. Indien we aan scholen zouden vragen om hierover te rapporteren, 
zou dit opnieuw een verhoging van de planlast betekenen.

3. Ik verwijs de Vlaamse volksvertegenwoordiger graag naar de website van de 
commissie Zorgvuldig bestuur. 


